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Protokół nr 03/15 0066051

Osiedla,,Lesisko" w Czechowicach-Dziedzicach
dniu 23 czerwca 2015 roku

z posiedzenia Zarządtl
w

miejscc zebrania: Szkoła Podstawowa m '1 rv Czeclrowicacb_Dziedzicach' ul' Studencka 2

godzina rozpoczęcia zebrania: ] 8-00

i'"*"Ją"v ^ti""re: 
\'Iirosław wątroba Przewodniczący Zarządu osiedla "Lesisko"

czlonkolvic zarządu osi€dla ,'LeŚisko'' biorący udzial rv zebraniu:

- vi.orłu* wąt oba_ Pżewodniczący Zarządu osiedla ,,Lesisko"' l

- Jacek faikowski.
- Gracjan Kaczmarek,
- Jerzy Kisza,
- Magdalena Kubik,
- wiesław swakoń.
- lzabela wowla (lista obecnych w Załalzeniu)

Przebieg posiedz€nia:
1' Powitanie członków ZaŻąd'n

,,Lesisko".
2' stwierdzenic prawomocności

statutowego składu Zażądu'
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osied1a ..Lesisko" przeZ Pr.zewodniczącego Zarząd

zebrania ' uczestnjczy w nim co najmniej połowa

3. W}'bór zastępcy przcwodniczącego: zastępcą

,,Losisko'' została pani Magdalena Kubik (za - 7

się'a osóh).
4' Wybór sekietarza: sekretalzem została pani lzabela wowra (;a 7 osób' przecił 0

osób, wstrzymujących się' a osób)'
5. iapozlanić orc."ycl ' pismem Naczel ika Wydziałrr Inwcstycji i Zarządu Drogan'ti

uJęau Miejskógo w Czechowicach-Dziedzicach z 'Jnia ]5 05'2015 I'

(I7'D '1 02I '12.Ż01 5) '

6. Wnioski i irrterwencje członków Zarządu osiedLa ,'l'esisko"l
a) pani M' Kubik omówila krł'estie własnościowe dotyczące budyŃu zlokalizowanego

na terenię Parku Miejskiego oraz rvskazała na koniecznośó dalszego iernontu ściezek

.pu"".o*y"h; dodała' ze irzeba por:ljąć działania rv kierunku przywróccnia parkorłii

jJgo *"""sni.j.'y"tl ń.rŃcji, zwłaszcza integracyjno_rozly\ł4(orłych' a w zrł'iąku z

tym konieczni będ'i" budolva no*'lch miejsc parkingowych, . '
b) pan M' Wątroba zlł_rócił ulł'agę na koniecznoś: r:n:ntu- ło1ejnego odciŃa ul'
' ż".o'rl.ki"go oraz remontu oświetlenia na terenie Parku Miejskiego' które u1ega

częstym awaliom,
c) pń:' Eattowsti-zap}'tał o możliwość \ł}budowania amilteatrLl u'raz.z odpolviednin
' )opl""r"nl techlicznym na terenie Parku Miejskiego; doclał. że bez- kompleksowego

remontu parku nie będzie możliwości organizowarria różnego rodzaju imprez' do

których park jest częściowo przystosowany
d) pan W. 

'Swaloń ,vska'uł ni problemy z-r'l'iązane z organizacją ruchrr na ul' Skargi'
'które w r1alszym ciągu ograniczają doiaŻd służbom latu]kowym i porządkolł1m na

telen osiedla. a tak; 7-wrócił uwagę na koniecznośó dalszego renroniu chodnikórv

pŹy ul. Barabasza,

") io,ir' rl,'u ,up.oponował lemont boisk ikofiów na terenie Parku Mieiskiego' a także
' 'na *ykorzysturrie_ geokraty w miejsce asfaltu na starym boisku' zlokalizowanym

wz.tł;ż u]. Barlickiego, które mogłoby słuŹyć jako palking,
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Przewodliczącego Zarządu osiedla
osób, przeciw '0 osób, łstrłniących
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t) pani I. Worłra zwróciła uwagę na zabrudzone klosze latami w parku między ulicami
Żeromskiego a KoIlątaja.

7. Podjęcie uchwały nr 04/15 w sprawie oĘanizacji ruchu drogowego na terenie osiedla
,,Lesisko" w Czechowicach-Dziedzicach (za _ 7 osób, pfzeciw _ 0 osób, vstrzymab) się _
0 osób) _ l:'chwała w załączerltu.

8. Zamknięcie zebrania _ podziękowanie za pŹybycie i udział w zebraniu.

Czechowice-Dziędzice' 23'o6.20l 5 r.
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